
Zleva: vedoucí sestra základny Milena Dusová, náměstek 
hejtmana Bc. Miloslav Čermák, místostarostka Mgr. Miroslava 
Hrabovská, senátor Mgr. Miroslav Donutil. 

A je to tady – záchranná služba zahájila provoz! 
V pátek 26. září v 10 hodin proběhlo v našem městě na zdravotním středisku slavnostní otevření nové 
výjezdové základny. Akci zahájil náměstek hejtmana Bc. Miloslav Čermák společně s ředitelem 
zdravotnické záchranné služby MUDr. Romanem Sýkorou a senátorem Miroslavem Nenutilem. Prostor 
na poděkování obdrželo i město Luby, které jsem za starostu Karla Kubeše zastupovala já (starosta byl na 
dovolené). 
Otevření základny považuji za malý zázrak, v jehož uskutečnění jsme mnozí již ani nedoufali. Město 
Luby upozorňovalo na nedodržování limitů dojezdu záchranky již před sedmi lety a posléze ještě 
několikrát. Jednání byla bezvýsledná. Vždy ztroskotala na nedostatku financí, neefektivnosti zřízení 
základny. Naděje trochu svitla, když ze strany Kraje vzešel náznak, že řešením by byl vznik nové 
odpovídající komunikace přes území SRN a platnost Schengenských dohod pro dostupnost našeho města 
z výjezdového stanoviště v Aši. I tento návrh ale ztroskotal. 

Obrat nastal teprve díky panu Bc. Miloslavu 
Čermákovi, který přijal na jaře 2014 pozvání na 
jednání zastupitelů města. Vyslechl si přání 
představitelů obce, týkající se především dosažení 
lepších dojezdových časů, a tím pádem i zrychlení 
a zlepšení péče záchranné služby.  
A světe, div se, pan Čermák přislíbil svou pomoc. 
Následovala, musím říci velice intenzivní 
a vstřícná jednání s ředitelem Zdravotnické 
záchranné služby Karlovarského kraje MUDr. 
Sýkorou a správcem budov Zdravotnické 
záchranné služby Karlovarského kraje Ing. 
Stanislavem Hubkou. Samozřejmě o otevření 
základny by se nemohlo jednat bez jejího 
zafinancování Karlovarským krajem. Za což mu 
patří ohromný dík. Město uvolnilo částku ve výši 

335 000 Kč, která posloužila na rekonstrukci a vybavení prostor, na zavedení topení a vybudování 
elektrické přípojky.  
A tak jsme rádi, že díky vstřícnosti představitelů Karlovarského kraje a Zdravotnické záchranné služby 
Karlovarského kraje byl zahájen provoz stanoviště rychlé zdravotnické pomoci ve složení řidič 
a záchranář, kteří budou občanům k dispozici od 7.00 hod. do 19.00 hod. denně. 
Co dodat na závěr. Snad jen přání, aby základna plnila svůj účel. Aby poskytovala rychlou, účinnou 
zdravotnickou pomoc a pomohla tak zachraňovat životy nejen lubským občanům, ale i lidem z okolních 
obcí. 

Mgr. M. Hrabovská, místostarostka města Luby 
 

Školní rok 2014/15 zahájen 
Prázdniny skončily a dětem opět začaly školní povinnosti. V 1. třídě letos usedlo do lavic 23 žáčků. Spolu 
s ředitelkou školy Mgr. Janou Vrbovou a starostou města Karlem Kubešem je v pěkně vyzdobené třídě 
přivítala třídní učitelka Mgr. Zora Kutmanová. Nový školní rok začínáme s celkovým počtem180 žáků. 
Obsazení učitelského sboru zůstává stejné jako v loňském školním roce. Vyučování probíhá podle 
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vlastního školního vzdělávacího programu „Škola pro každého“.  Za připomenutí možná stojí, že od 
7. třídy se na škole vyučuje i další cizí jazyk. Žáci tak kromě znalostí anglického jazyka získají i základy 
němčiny. Děti s vadou výslovnosti, kterých v poslední době stále přibývá, mají zajištěnou logopedickou 
péči. Na škole pracuje asistentka pedagoga, která pomáhá při výuce žákyni se zdravotním postižením. 
Dále zaměstnáváme čtyři správní zaměstnance. Ve školní jídelně se o přípravu pokrmů starají vedoucí 
kuchyně a dvě kuchařky. Na stravu do školní kuchyně dochází i cizí strávníci. Hojně této možnosti 
využívají především důchodci.  
Naše škola prošla opět dalšími úpravami. Hlavní budova má novou fasádu nejen zepředu ale i z bočních 
stran. Bylo vyměněno osvětlení ve třech třídách, dovybavili jsme čtyři třídy interaktivními tabulemi 
a nahradili jsme dvě dosluhující tabule za nové. Byl upraven interiér další učebny. Velkou změnou také 
konečně prochází šatny. Ze zdí byly odstraněny staré desky a přidělány nové. Stěny a lavičky dostaly 
částečně nový barevný kabát. Jelikož se obkládání stěn protáhlo, pan Kada nestihl vše vymalovat do 
konce letních školních prázdnin. Dokončení výmalby bude realizováno o vánočních svátcích.  
Do šaten je také počítáno se zakoupením uzamykatelných skříněk pro starší žáky.   
Ve školní jídelně došlo k rekonstrukci toalet, k částečné výměně obložení stěn jídelny, spojené s lepším 
odvětráváním z důvodu vlhkosti stěny. Především díky aktivitě pánů Skály a Lukeše byla získána dotace 
od nadace ČEZ, a tím pádem mohla být realizována výměna osvětlení ve sportovní hale. Díky 
technickým službám je zde nově vymalováno. 
I do budoucna bychom chtěli pokračovat v úpravách dalších učeben (podlahy, stěny, osvětlení, nábytek) 
a v dokončení fasády na zadní straně školy.  Nadále budeme pořádat akce, které se v minulých školních 
letech osvědčily. A tak i letos v rámci výuky TV proběhne plavecký výcvik pro děti z 2., 3. a 4. tříd. 
Pokud se přihlásí dostatečný počet žáků ze 7. a 8. třídy, zorganizujeme lyžařský výcvik. Budeme se snažit 
žáky motivovat k účasti jak ve vědomostních, tak i sportovních soutěžích. I v letošním školním roce 
budou rodiče mít možnost seznámit se v rámci Dne otevřených dveří se způsobem výuky na naší škole. 
Budeme pokračovat v prodeji školního mléka a sušenek, které si mohou žáci každý den ve škole o velké 
přestávce zakoupit. I v tomto školním roce se zúčastníme projektu „Ovoce do škol“, kdy žáci 1. stupně 
dostávají pravidelně jednou za čtrnáct dní zdarma ovoce, zeleninu či ovocný nápoj. 
Pro žáky školy mimo jiné uspořádáme čtenářskou a recitační soutěž. Máme naplánovány zájezdy do 
Západočeského divadla v Chebu. Počítáno je i s tradičním Posledním zvoněním pro vycházející žáky 
a pokračováním celoroční soutěže pro žáky 2. stupně. V červnu se také uskuteční Školní akademie. 
Fungovat bude i nadále žákovský Školní parlament, který umožňuje žákům podílet se na organizaci 
chodu školy. 
Informace o dění ve škole budou žáci i veřejnost získávat díky vydávání školního časopisu.  
Při základní škole funguje Školská rada ve složení: Mgr. Zora Kutmanová, Mgr. Ivana Paučová, Bc. Petr 
Pavlovský, Lenka Skálová, Monika Kabaluková, Dita Krišková. V listopadu proběhnou nové volby do 
Školské rady. 
Informace o dění ve škole mohou občané Lubů získat na webových stránkách školy: www.zsluby.cz.   
Na závěr nezbývá, než našim žákům popřát úspěšné vykročení do nového školního roku a pracovníkům 
školy hodně sil, dobrých nápadů a úsměvů na tvářích. 

Vedení ZŠ Luby 
 

 
Obec Erlbach zve srdečně všechny hosty z blízka i daleka  na 

 

304. Erlbašský jarmark  
 

18. října 2014 
 
Sobota 18. října od 10.00 hodin 
Zahájení jarmarku starostou města naražením sudu piva, slavnostní salvy Střeleckého oddílu Wernitzgrün 
a hudební vystoupení Original Schwarzbachmusikanten na náměstí (Festplatz) 

Sobota od 9.00 a neděle od 10.00 hodin 
Pestré jarmareční dny s více jak 100 trhovci, chuťové pochoutky pro všechny 
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Setkání v Eubabrunnu 
Každoročně se 2x do roka scházejí naši a erlbašští zastupitelé, jednou u nás, podruhé na jejich straně. Jednou do 
roka se po Hraničních slavnostech scházejí také zaměstnanci technických služeb. A protože máme těsně před 
komunálními volbami, setkání se letos uskutečnilo o trochu dříve a sešli se tak všichni v jeden den. 
I když - všichni je asi silný výraz s ohledem na to, kolik se nás v hudební stodole v Eubabrunnu sešlo. Omluvy se 
jen sypaly z české i německé strany, a tak přítomní tvořili asi třetinu pozvaných. Co zarazilo, a starostu*) Herolda 
mrzelo, byl fakt, že česká strana měla větší zastoupení než domácí. A to tu ještě nebylo. Proč tak malý zájem – 
těžko říct. Nehodné datum, nevhodná hodina, potřeba vyřídit jiné, neodkladné věci? 
Vraťme se ale k programu setkání. Letos byla na prvním místě rekapitulace 20. společných hraničních slavností, 
které byly na obou stranách hranice hodnoceny pozitivně. Pro tuto příležitost starosta Erlbachu připravil prezentaci 
starých fotografií a písemných dokumentů, kterak vše začalo. Žádostmi o otevření hraničního přechodu či 

prodloužení doby, připomněli jsme si, kterak němečtí 
celníci neotevřeli závoru a tak se z traktoru na německé 
straně překládaly stoly a lavice na traktor na české straně. 
Divná to doba s ohledem na dnešní, úplně normální stav. 
Starosta Herold následně poděkoval oběma stranám za 
společně vykonané a dosažené výsledky vzájemné 
spolupráce. S ohledem na blížící se komunální volby se 
vyjádřil v tom smyslu, že si přeje, aby nově zvolené 
zastupitelstvo i nadále pokračovalo ve vzájemné 
spolupráci, která oběma městům přinesla nejen v dotacích 
z EU mnoho pozitivního. 
První společnou akcí bude jubilejní 15. vánoční setkání 
u stromku v sobotu 20. prosince. 

Jan Kreuzinger 

*) Název starosta požívám i přesto, že po sloučení s Markneukirchenem pan Herold již není starostou, ale má titul 
Ortsvorsteher, což je volně přeloženo zástupce nebo přestavený obce. Pro mě a asi i hodně našich občanů, kteří ho znají, ale 
zůstává starostou. 
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Vážení občané 
Dovolte mi, abych Vás informoval o nejdůležitějších akcích, které se podařilo uskutečnit v tomto volebním období, 
a to za období 10/2010 až 10/2014.  
rok 2010 

- dokončena rekonstrukce náměstí 5. května a náměstí u sochy houslaře 
rok 2011 

- dokončena výstavba parkoviště u benzínové čerpací stanice 
- dokončena celková oprava chodníku od kašny kostela sv. Ondřeje k benzínové čerpací stanici 
- provedena kompletní oprava opěrné zdi u krámku směrem ke staršímu panelovému sídlišti 
- provedena oprava a celkový nátěr střechy MKS Luby a vymalována knihovna města s vinárnou 
- přestavba, vybavení nové ordinace a čekárny dětské a obvodní lékařky p. MUDr. Fučikovské 
- byla zahájena výstavba II. etapy kanalizace města 
- oprava dlážděných příchodů k jednotlivým vchodům panelových domů 
- provedena oprava mobiliáře v lesoparku Merán 
- vybudováno nové zábradlí v uličce pod rodinným domkem rodiny Kremlů, nad kolejemi ČD 

rok 2012 
- byla zasypána a upravena rokle pod kopcem na Růžovém vrchu pro lepší sáňkování dětí a rokle proti 

městskému hřbitovu 
- dokončena II. etapa kanalizace 
- byla dokončena asfaltová úprava komunikací dotčených výstavbou kanalizace 
- byly zpracovány projekty zahrnující propojovací schody mezi školami, revitalizaci parku, vybudování 

sportovního hřiště pro starší mládež a seniory, parkoviště pro invalidy a více kapacitního parkoviště před 
panelovými domy u hasičárny, opravu silnice ulice Tovární od zrcadla až ke garážím za firmou FP. 
Technik 

- proběhla rekonstrukce budovy MŠ a MěDDM, obě tyto budovy byly osazeny novými plastovými okny, 
dveřmi a provedena celková rekonstrukce střech na těchto objektech 

- v Příčné ulici a ulici Revoluční byla na městských domech vyměněna okna za plastová. V Příčné ulici byla 
na městském domě provedena i nová fasáda 

- byla opravena čelní fasáda ZŠ a oplechování říms 
- ve sportovní hale byla provedena oprava parketové podlahy a její nátěr 

rok 2013 
- proběhla rekonstrukce chodníků a úprava přilehlé zeleně v objektu MŠ a MěDDM 
- byly opraveny a novými texty osazeny všechny tabule Naučné stezky Luby 
- v MKS proběhla rekonstrukce sociálního zařízení, vymalování chodby a vstupního vestibulu, byly 

zabudovány nové vchodové dveře jak do malého sálu, tak i u hlavního vstupu 
- s rekonstrukcí Sokolovské ulice a položením nového asfaltu se započalo i s opravou přilehlých chodníků 
- na náměstí 5. května, před radnicí města, byla provedena za účasti památkářů celková oprava Mariánského 

sloupu 
- byla provedena rekonstrukce tartanové plochy hřiště u ZŠ 

rok 2014 
- v hasičárně vybudování nového WC, hasičské šatny a klubovny 
- oprava, přebroušení a nátěr parketové podlahy velkého sálu MKS 
- oprava, asfaltový povrh na silnici Zahradní od městského hřbitova po přejezd ČD 
- budování nového chodníku v Sokolovské ulici po obou stranách vozovky 
- rekonstrukce místností v II. patře Zdravotního střediska pro Zdravotnickou záchrannou službu Karlovy 

Vary 
- 50% podíl města na nákladech a.s. Chevak Cheb při rekonstrukci povrchu silnice v ulici Bezručova 
- zahájení výstavby schodiště mezi ZŠ, revitalizace městského parku a výstavby hřiště pro starší mládež 

a seniory 
- na výše uvedou akci a celkovou rekonstrukci Zdravotního střediska i venkovního výtahu byla předána 

žádost o přidělení dotace z ROP NUTS 2 na Karlovarský kraj 
- v současné době se ve sportovní hale osazují nová osvětlovací tělesa 
- vyměnila se okna v Městské knihovně za plastová 
- v Základní umělecké škole se v celém objektu vyměnila okna za plastová 

Závěrem bych chtěl poděkovat všem zastupitelům města, kteří se podíleli na rozvoji našeho města a hlavně chci 
poděkovat Mgr. Hrabovské Miroslavě za její obětavou a příkladnou práci v oblasti kultury a sociálních záležitostí. 

Karel Kubeš, starosta města 



Lubský zpravodaj říjen 2014 strana 5 

Nájemníci městských bytů se dočkají změny 
Protože se k nám donesly různé nepravdy o našem ukončení se správou Byťáku, rozhodli jsme se o tom 
spoluobčany informovat. 
Výpověď jsme podali v červnu. Zastupitelstvo s tím bylo na červnovém jednání pouze seznámeno, ale 
rozpoutala se hned kolem toho širší diskuze.  
Rozhodnutí o výpovědi v nás zrálo už delší dobu. Nebyly to nikdy pracovní důvody, přestože Byťák je 
nevděčná práce, zejména když usilujete, aby Město nebylo ve ztrátě a zároveň, aby se splnily v rámci 
možností požadavky nájemníků i předpisy o bydlení (např. výtahy). V roce 1991, kdy na Město byly 
převedeny z OBP Cheb byty v zoufalém stavu jak technickém tak i administrativním, vzali jsme nabídnutou 
správu Byťáku s podmínkou, že veškerý vybraný nájem bude Město investovat zpět do bytů. Díky tomu se 
podmínky bydlení brzy znatelně vylepšily a mohly se plánovat i větší investice, k čemuž se někde bez finanční 
podpory Města nedostali ještě ani teď. Samozřejmě jsme neočekávali, že za to sklidíme uznání, ale nečekali 
jsme ani, že se staneme terčem lživých nařčení a pomluv s úmyslem naše jméno poškodit. I když od počátku 
(rok 2006) se nic z toho včetně různých udání na Kriminální policii neprokázalo, v obhajobě při jednáních 
zastupitelstva jsme zůstali vždy sami a pochybnosti od některých lidí s námi šly stále. Podnět těchto všech 
výmyslů vyšel z jednotlivců, ale inspirovalo to i další lidi, kteří svými neopodstatněnými připomínkami naše 
každoroční vyúčtování služeb bydlení zpochybňovali. Naše dřívější dobré vztahy s těmito lidmi se zásadně 
změnily. A to je hlavní důvod proč jsme se rozhodli se správou Byťáku skončit. 
Při pravidelných kontrolách z Města jsme prošli i všemi možnými kontrolami státních orgánů. Nikdy nebyly 
zjištěny sebemenší nedostatky. Nikdy se neřešil nějaký vážný problém ve vztazích s nájemníky nebo 
nedostatky ve vedení správy. Ale anonymní udání na Kriminální policii se řešily i 2x ročně. V letošním roce 
se v březnu dořešilo jedno udání a v srpnu přišlo další na neoprávněné manipulování s použitým vlnitým 
plechem v loňském roce. Tento případ rozvedu, protože je dobrým příkladem lidské škodolibosti a závisti jako 
i ve všem předchozím. 
Firma, která plechy na střechách paneláků demontovala, měla dle smlouvy plechy zlikvidovat. Protože 
baráčníci včetně fotbalistů projevili o plechy zájem, rádi jsme jim vyšli vstříc a požádali jsme, se souhlasem 
Města firmu, aby s plechy zacházeli šetrněji, že se budou prodávat. Tržba za plechy šla samozřejmě na Město, 
které stanovilo i cenu za kus. My dobrovolně s vědomím, že prospějeme dobré věci, plechy třídili, převáželi 
a prodávali. Kriminální policie věc prošetřila a žádné pochybení neshledala. Kdo za tím stojí, dobře víme a po 
této zkušenosti, jsme další plechy odmítli prodávat. Tímto se omlouváme všem lidem, kteří měli plechy 
slíbené z demontáže další střechy v letošním roce. V současné době firma demontované plechy likviduje dle 
smlouvy. 
Jsme si vědomi, že vykonáváme službu, která je pod veřejnou kontrolou, ale všechno má své meze a jestli to 
někomu dělá dobře tyto meze překračovat, tak nám určitě ne. Končíme s čistým svědomím a s dobrým 
pocitem, že jsme Městu pomohli hlavně v začátcích po revoluci, kdy po cinkání klíči přišel čas řešení 
nenadálých problémů. Jeden z problémů byl, co s převedenými byty. 
Kdy správu Byťáku ukončíme, se rozhodne v příštích měsících. Jsou 2 možnosti – dohodou k 31. 12. 2014 
nebo dle smluvní výpovědi a to je následující kalendářní rok od podání výpovědi tj. k 31. 12. 2015. 
Hospodářský výsledek Byťáku budeme předávat zcela jistě v kladných číslech, takže zůstanou otevřené 
možnosti pro další opravy. 
Nájemníkům městských bytů přejeme, aby Město mělo správnou volbu při rozhodování o novém správci nebo 
i zřízení vlastního odboru Bytového hospodářství. 

Josef a Kamil Knapčíkovi 

Sportovní klub Luby informuje 
V sobotu dne 30.08.2014 uspořádal Sportovní klub na tenisových dvorcích v Lubech letos již druhý tenisový 
turnaj, tentokrát ve čtyřhrách. Počasí nám opět přálo, bylo příjemně a hlavně nepršelo. Přesto, že byla dobrá 
a včasná informovanost o turnaji, byla účast tak trochu zklamáním. Zúčastnilo se celkem 8 tenistů. Přihlásily se 
4 dvojice, hrálo se na 2 vítězné sety, systémem každý s každým. Turnaj byl velmi dobře připraven, občerstvení 
bylo zajištěno formou studených mís, pití bylo v dostatečné míře a nějakou tu cenu obdržela každá dvojice. 
Vítězství nakonec vybojoval lubský pár Pěnkava Jan, Břinčil Standa, kteří po tuhém a vyrovnaném boji porazili pár 
z Plesné Votruba Jan a Flaksa David. Třetí místo patřilo páru z Plesné ve složení Votruba Bořek, Hakr Jaroslav. Na 
čtvrtém místě skončil pár Werner Petr a Leo z Kanady. Sponzorem turnaje byl Koudelka Petr (Lékárníci 95 s.r.o.) 
a drogerie u Knapčíků.  

Pěnkava Jan, předseda klubu 
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CÍL 

START 
HASIČÁRNA 

LékárnaLékárnaLékárnaLékárna    

Dovolte mi, abych doplnil důvody uvedené v článku pana starosty Kubeše z minulého čísla LUBSKÉHO 
ZPRAVODAJE k ukončení činnosti lékárny ze strany naší společnosti „LÉKÁRNÍCI 95 s.r.o.“  
Kromě důvodů zmiňovaných panem starostou jsou dalšími důvody: 
- Ukončení činnosti Ústavu sociální péče v Horních Lubech, který léčivy a zdravotními pomůckami 
zásobovala právě lubská lékárna. 
- V minulosti nám bylo řečeno, že kromě současné lékařky bude v Lubech ještě lékař druhý. Toto však 
nebylo naplněno a jeden lékař lékárnu „neuživí“. 
- Mnozí občané Lubů mají svého praktického a dětského lékaře mimo Luby. Tito pacienti si léky 
vyzvedávají v místě působení těchto lékařů, což je pochopitelné. 
- Při opakované kontrole lékárny Ústavem pro kontrolu léčiv (dále jen SÚKL) nám bylo opakovaně 
vytýkáno, že lékárna nesplňuje hygienické podmínky pro její provoz. Vždy jsme tyto nedostatky 
odstranili, ale pouze dočasně. Plíseň, o kterou se jednalo, se znova objevila a naši zaměstnanci museli její 
spóry dlouhodobě dýchat. Pro ilustraci uvádím výňatky z protokolů provedených kontrol. 
Bod 11 protokolu z 8.7.2010: „V termínu odstranění závad bude do SÚKL Plzeň sděleno, v jakém 
rozsahu a termínu budou provedeny sanační práce ve zdravotnickém zařízení OOVL Luby, 
(lékárna) za současného stavu hrozí kontaminace léčiv plísněmi.“ 
Bod 3.5. protokolu z 23.7.2014: „Ostatní zjištění: - kontaminace zdí plísněmi byla po předcházející 
kontrole odstraněna. Při kontrole dne 23.7.2014 byla zeď v místnosti pro úpravu léčivých 
přípravků opětovně napadena plísní. Za současného stavu hrozí kontaminace léčiv plísněmi.“ 
Byť, jak píše pan starosta, mohl být uzavřením lékárny zaskočen, nabídl jsem mu při společném jednání 
náhradní řešení, které by alespoň částečně eliminovalo vzniklý problém. Pacienti nebudou bez potřebných 
léků. Ze strany naší společnosti chceme realizovat roznáškovou službu léků až do domu tak, aby pacient 
dostal své léky nejpozději s jednodenním zpožděním. Následně jsem panu starostovi objasnil, že od ledna 
roku 2015 bude zrušen regulační poplatek 30,- Kč. Očekává se, že toto vládní opatření bude nějakým 
způsobem kompenzováno. V případě ekonomicky příznivé kompenzace bychom po čtvrtletní zkušební 
době lékárnu v Lubech opět otevřeli.  
Jako nezbytné pro provoz zdravotnického zařízení a klid třeba i pro jiného nájemce vidím v trvalé asanaci 
jak lékárny, tak celého objektu. V opačném případě by se mohlo stát, že lékárnu trvale uzavře hygiena 
Cheb. 
Závěrem chci poděkovat všem našim pacientům, zákazníkům, ale i městu a zároveň se omluvil za 
nepříjemnosti způsobené tímto rozhodnutím. Mě samotnému je to moc líto. Vždyť tu mám rodiče. 

PharmDr. Mgr. Petr Koudelka, ředitel společnosti 
 

Turistický oddíl TJ Strunal  Vás zve na říjnový výlet na kolech 
 
Pojedeme 11. října 2014 
trasu dlouhou 19km 
 
U rozhledny Bismarck bude 
možno opéci si, co si přinesete, 
v místě pěkná restaurace na menší 
občerstvení, takže nějaký ten 
€uro peníz sebou                    
 
Vyjíždíme v 10.00, proto buďte 

dochvilní, nebo nás dojeďte 
☺☺☺☺ 

 
Za deštivého počasí se akce ruší  

���� 
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Inzerce Inzerce 

 

Kozodoj 
V rámci ekologického dne jsme navštívili 
ekofarmu Kozodoj, která se nachází u Karlových 
Varů. Sluníčko nám pěkně svítilo a hřálo. 
Viděli jsme spoustu domácích zvířat a dozvěděli 
jsme se, jak žijí, čím se živí apod. Velice se nám 
líbily i lamy a jejich mláďátko. Oblíbili jsme si 
prasátko Piškota, které nás farmou doprovázelo. 
Litovali jsme ovečku Trumpetku, která byla slepá. 
Ovšem nejhezčí činností bylo vlastnoruční pečení 
pečiva z žitné mouky, která je velice zdravá. Po 
upečení a vychladnutí jsme „své“ pečivo směli 
sníst. Bylo moc dobré. Některé děti vezly 
ochutnávku pečiva i pro maminky domů. 
Na farmě se nám moc líbilo a už se moc těšíme na 
další návštěvu na ekofarmě Kozodoj. 

3., 4. a 5. třída ZŠ v Lubech 

HumorHumorHumorHumor    
Fotbal je hra, při které pár tisíc příslušníků chudé lůzy na 
tribunách řve na dvaadvacet milionářů "Makej hajzle". 

Skutečný rozdíl mezi kapitalismem a socialismem:  
"V socialismu zloději kradli toaletní papír, mýdlo, tužky.  
V kapitalismu zloději kradou fabriky, vyrábějící toaletní 
papír, mýdla, tužky." 

 
PLYNOSERVIS 

voda-topení-plyn 

 
Martin Forrai 

 
• opravy, montáže, servis plynových kotlů, 

topidel, karem a ohříváků vody různých 
typů a značek 

• pravidelné prohlídky, revize, čištění 
plynových spotřebičů  

• opravy a údržba plynových spotřebičů a 
jejich uvádění do provozu 

• kontroly úniku plynu, měření emisí  
 

Kontakt: 

Martin Forrai 

tel.: 724 349 306, e-mail: forrai@volny.cz 

Palackého 1399/70, 358 01 Kraslice 
 
 

 

TRIGRAM FRO 
NEBANKOVNÍ PŮJČKY 
3000 až 100.000,- Kč bez zástavy, bez registrů.  

NEBANKOVNÍ ÚVĚRY   
50.000 až 5,000.000,- Kč se zástavou bez 
registrů. 

ÚVĚR SPECIÁL 
s odkladem splátek (př. 1. splátka dle volby až 
za 11 měs.) 

ODDLUŽENÍ 
vyplacení exekucí, dražeb, okamžité splacení 
závazků 

KONSOLIDACE 
sloučení půjček, snížení splátek, bez registrů až 
do 5mil. Kč. 

PŮJČKY na podnikání 

ZPĚTNÝ leasing 

INSOLVENCE - osobní bankrot. 

e-mail: josa.tc@tiscali.cz  

mobil: 606 963 630 

Od 1.10.2014 otevírá 
Eva Engl Johanová, výhradní pojišťovací 

poradce České pojišťovny a.s. 
kancelář v Lubech, Družstevní 709 

(naproti restauraci U Moravů). 

Otevřeno každé pondělí 
od 14.00 do 17.00 hod. 

Po telefonické dohodě možno i jindy. 
Telefon 728 926 032 

Sjednání smluv životního a úrazového 
pojištění, pojištění aut, pojištění majetku 

- domy byty atd. 

Finanční poradenství 
a kontrola smluv zdarma. 

Na starších pojistkách budov a domácností 
není pojištěno zemětřesení ani přepětí. 

Prvních 30 smluv majetkového pojištění 
obdrží 30% slevu. 
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Vážení občané Lubů,  
kandidáti za TOP 09 vám předkládají nástin hlavních bodů svého programu. 

Myslíme si, že v tak malé obci jako jsou Luby by všichni zastupitelé měli 
„táhnout za jeden provaz“! 

Chceme prosadit: 

  1. Dokončení celkové rekonstrukce silnic Luby - Kraslice a Luby - Nový kostel -  
      Kynšperk. V další fázi pak silnice Luby - Opatov - Sokolov. 
  2. Zlepšení každodenní dopravní obslužnosti – protáhnout autobusové linky  
      končící v Plesné až do Lubů. 
  3. Urychlené dokončení cyklostezky a její napojení na saské trasy. 
  4. Rekonstrukci víceúčelové stezky Luby – N. Kostel – naučná stezka. 
  5. Vybudování dětského hřiště pro maminky s dětmi v centru Lubů. 
  6. Znovuotevření rozhledny. 
  7. Vybudování funkčního turistického informačního centra (tzn. i v So a v Ne). 
  8. Vybudování veřejného koupaliště. 
  9. Zbourání bývalé restaurace „Skleník“ a rekultivaci vzniklého místa (např. na  
      park, dětské hřiště nebo skatepark). 
10. Celkovou rekonstrukci sportovní haly ( po 29 letech!) 
11. Větší podporu rozvoji kulturního života v Lubech. 
12. Využití bývalé dolní školy pro zřízení muzea a klubovou činnost, případně 
      zájmové kroužky. 
13. Získání zdravotníka - záchranáře, který by bydlel v Lubech a v naléhavých 
      případech byl k dispozici. 
14. Zřízení klubu pro teenagery. 
Chceme podporovat: 

15. Činnost klubu seniorů (důchodců) a zájmovou, klubovou a spolkovou činnost vůbec. 
16. Rozvoj další spolupráce s německou stranou. 

Kandidátní listina: TOP 09 
Kandidát 

Navrhující 
strana 

Politická 
příslušnost 

Povolání Bydliště poř. 
číslo 

příjmení, jméno, tituly věk 

1 Valovič Martin 33 TOP 09 TOP 09 manažer Luby 

2 Plzák Petr, Mgr. 63 TOP 09 BEZPP učitel Luby 

3 Krausamová Dana 40 TOP 09 BEZPP zdravotní sestra Luby 

4 Valovičová Danuše 53 TOP 09 TOP 09 hlavní účetní Luby 

5 Koudelka Petr 71 TOP 09 BEZPP důchodce Luby 

6 Bauerová Jana 28 TOP 09 BEZPP mateřská dovolená Luby 

7 Kokoška Miroslav 28 TOP 09 BEZPP zaměstnanec Luby 

8 Kutmanová Sabina 19 TOP 09 BEZPP student Luby 

9 Mosbauer Pavel 32 TOP 09 BEZPP houslař Luby 
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Volební program hnutí starostů a nezávislých 
 

Ve svém volebním programu se budeme snažit zrealizovat hlavně akce, na které máme již zpracované projekty. Realizace níže 
uvedených projektů vycházející z Plánu rozvoje města a je hlavně odvislá od získání dotace a to buď z ROP NUTS 2 
severozápad, MAS 21, Cíl 3 Česko-Sasko a také přes Dobrovolné sdružení obcí Kamenné vrchy. 
1. Bezbariérový vstup a sociální zařízení, venkovní výtah a celková rekonstrukce zdravotního střediska, vybudování zázemí pro 

záchrannou službu. 

2. Parkoviště před restaurací Peklo s místy i pro invalidy, které by mělo hlavně sloužit pro zaparkování aut občanů, kteří jdou 
na zdravotní středisko a do lékárny. Byla by také zvýšena bezpečnost na komunikaci v Chebské ulici. 

3. Rekonstrukce šaten v horní Základní škole a dokončení opravy fasády této školy. 

4. Vybudovat a tím rozšířit již vybudované parkoviště před Čerpací stanicí Luby 

5. Zrealizovat revitalizaci centra města, která by zahrnovala: 
spojovací schodiště mezi školami, školní jídelnou a tím zvýšit bezpečnost žáků  ●  celková úprava centrálního parku města  
●  rozšířit parkoviště u Hasičské zbrojnice   ●  provést rekonstrukci ulice Tovární od zrcadla až po garáže za firmou FP 
Technik i s novým veřejným osvětlením. 

6. Nadále pokračovat v přeshraniční spolupráci s městem Erlbach, a to i s pomocí dotačních titulů z Cíle 3 Česko-Sasko ●  
rozšíření a celková úprava prostoru Hraničních slavností  ●  zhotovení pevného rozvodu elektrické energie a vybudování 
osvětlení 

7. Pokračovat v rekonstrukci MKS Luby, okna, fasáda 

V oblasti kultury a sportu: 
podpořit sportovní aktivitu mládeže  ●  zachovat osvědčené kulturní a společenské akce  ●  rozšiřovat kulturní program  ●  
pomáhat zájmovým sdružením města v jejich činnosti a rozvoji  ●  nové sociální zařízení se sprchami ve sportovní hale  ●  
pomocí dotačního titulu provést rekonstrukci sportovního areálu Autopark 

V oblasti bytové politiky: 
nadále řešit neplatiče nájemného v městských bytech s využitím právní pomoci ●  neustále hledat další účinná řešení ke 
snižování dlužné částky nájemného 

 Rozvoj obce: 
dobré hospodaření s rozpočtem, nezadluženost města  ●  nabídka volných pozemků města za symbolickou cenu pro 
investory  ●  vytváření podmínek pro malé a střední podnikání 

Školství:  
odstranění vlhkosti v přízemní části budovy ZŠ  ●  rekonstrukce šaten žáků  ●  pokračovat v postupné rekonstrukci učeben 
ZŠ Luby  ●  částečná rekonstrukce kuchyně v Mateřské škole Luby 

Sociální zabezpečení a vybavenost obce: 
rozšiřování služeb pro seniory, podpora setrvání seniorů ve vlastním prostředí rozšířením pečovatelské služby a zavedením 
činnosti zdravotních služeb agentur domácí péče  ●  podpora kulturních a vzdělávacích aktiv seniorů  ●  dále rozpracovávat 
podněty obyvatel získané pomocí Komunitního plánu města  ●  zajištění kvalitní zdravotní péče ve městě  ●  podpora 
výstavby cyklostezky  ●  vytváření trvalého zázemí pro osoby se zdravotními potížemi, chráněné bydlení 

Dopravní infrastruktura: 
za využití dotačních titulů výstavba parkovišť a oprava místních komunikací 

Kultura a sport: 
aktivní spolupráce se zájmovými sdruženími v městě  ●  podpora sportovních aktivit mládeže  ●  podpora rozvoje sportu  ●  
udržení kulturních programů ve městě  ●  vznik nových kulturních a sportovních akcí 

Informovanost a bezpečnost občanů: 
prohlubování spolupráce s obvodním oddělením Policie ČR Plesná  ●  pravidelné a efektivní besedy s občany a mládeží 

Bytová politika: 
nekompromisně postupovat proti neplatičům nájemného  ●  hledat možnosti zajištění bydlení pro sociálně potřebné 
obyvatele města za využití dotačních titulů 

Veřejná zeleň: 
rekonstrukce centrálního parku z dotačního titulu nebo z vlastních finančních prostředků 

 

Našimi kandidáty za hnutí starostů a nezávislých jsou: 
●  1. Karel Kubeš, starosta  ●  2. Ing. Anita Černíková, lesní inženýr  ●  3. Ing. Vladimír Vrba, soukromý podnikatel 
●  4. Petr Urban, stavbyvedoucí  ●  5. Václav Nesvadba, právník  ●  6. Jiří Černovský, soukromý podnikatel 
●  7. Petr Rácz, houslař  ●  8. Tomáš Lenc ml., houslař  ●  9. Václav Merhout, soukromý podnikatel 

 
Dáte-li nám hlas – nezklameme Vás! 
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Volební program KSČM 

pro volby do Městského zastupitelstva v Lubech, konané ve dnech 10. až 11. října 2014 

Vážení spoluobčané, ZO KSČM v Lubech je připravena, pokud obdrží v komunálních volbách 
dostatečný počet vašich hlasů, prosazovat tyto priority. 
Naši zvolení zastupitelé budou podporovat plnění schváleného plánu investičních akcí na léta 2014 až 
2017. 

Jedná se zejména o tyto akce: 

Dopravní infrastruktura: 
• Stavba komunikace mezi ZŠ Masarykova - Revoluční. 
• Oprava povrchu vozovky v Tovární ulici. 
• Stavba parkoviště v Tovární ulici. 
• Stavba parkoviště u Pekla - zdravotní středisko. 
• Stavba parkoviště u pošty. 

Bezpečnost ve městě: 
• Stavba vyrovnávacího schodiště (PD - Revoluční). 
• Stavba komunikace pro pěší, propojení budov Základní školy v Lubech. 
• Prosazování častější přítomnosti Policie s úkolem zamezit případnému vandalství a trestním 
činům. 

Zdravotnictví: 
• Vybudování bezbariérového přístupu do zdravotního střediska. 
• Udržení praktického lékaře a záchranné služby. 

Životní prostředí:  • Rekonstrukce parku v ulici Revoluční. 

Mládež  •  Budeme podporovat zájmové a sportovní kluby se zaměřením na činnost mládeže. 

Senioři:  •  Budeme podporovat činnost Klubu důchodců v Lubech. 
 

Kandidátní listina KSČM 
1. Antonín Hartl 

58 let, THP, člen KSČM 

2. Jan Kříž 

70 let, důchodce, člen KSČM 

3. Milan Kaňka 

45 let, dělník, bez politické příslušnosti 

4. Jiří Vodrážka 

35 let, THP, bez politické příslušnosti 

5. Kamila Bublová 

61 let, důchodkyně, členka KSČM 

6. Eva Volenová 

50 let, dělnice, bez politické příslušnosti 

7. František Záplata 

67 let, důchodce, člen KSČM 

8. Zdeňka Žáčkova 

43 let, správce MKS, bez politické příslušnosti 

9. Pavel Kříž 

63 let, důchodce, bez politické příslušnosti 
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Nezávislí kandidáti za ČSSD – komunální volby – Luby 2014 

1. Mgr. Vilém Šulcek – 48 let, vedoucí Obvodního oddělení PČR ve Františkových Lázních 

2. Ing. Lina Čechocká – 45 let, mzdová účetní F.P. Technik Luby s.r.o. 

3. Milan Oubrecht       – 64 let, mistr smyčcař 

4. Svatopluk Cagašík    – 67 let, důchodce 

5. Milan Plíhal                – 68 let, důchodce 

6. Michal Turza              – 30 let, správce budov domova pro seniory  

7. František Záplata      – 44 let, policista OOP Plesná 

8. Naděžda Ulrychová   – 43 let, pokojská v hotelu 

9. Libor Fuchs                 – 36 let, učitel odborného výcviku Houslařské školy v Chebu   

Náš volební program  
Oblast sociálních služeb a péče  o seniory  - budeme pokračovat v plnění komunitního plánu sociálních služeb města Luby, 

mezi priority začleníme zřízení Domova s pečovatelskou službou nebo Domova pro seniory, budeme nabízet efektivní 

pomoc rodinám nebo osobám, které pečují o svého seniora, abychom umožnili starým lidem zůstat ve svém prostředí, 

budeme dbát na zajištění jejich základních životních potřeb. Podpora aktivního života seniorů a zavedení celoroční ústavní 

péče v místě bydliště nebo jeho blízkém okolí bude naší další stěžejní prioritou. 

Zdravotnictví – po úspěšném uvedení do částečného provozu Stanice rychlé záchranné pomoci v Lubech, budeme usilovat 

o její celodenní provoz. Budeme usilovat o poskytnutí záchranné pomoci i těm občanům, kteří jí budou potřebovat v nočních 

hodinách. Další úsilí vyvineme v rámci modernizace zdravotního střediska, jako je vybudování výtahu, nebo participace na 

vybavení stomatologické ordinace, abychom do Lubů opět získali zubaře.  

Rozvoj města -  zásadně chceme každým rokem investovat část veřejných prostředků do místní infrastruktury 

a rekonstruovat (popř. vybudovat) místní  nevyhovující  silnice, aby i občané bydlící na periferii města žili důstojně. Dalším 

dlouhodobým cílem, kterým se chceme zabývat, je projekt a realizace veřejné vodovodní sítě v části Růžový Vrch. Chceme 

zahrnout do územního plánu města volbu nových stavebních pozemků s cílem stimulovat mladé rodiny k výstavbě rodinných 

domů a eliminovat úbytek obyvatel města a dětí v základní a škole. 

Školství – pokračovat ve spolupráci s ředitelkami školy, školky, městského domu dětí a mládeže a s ředitelem lidové školy 

umění. Spolupráci zaměřit především na rozvoj a modernizaci uvedených subjektů. Dalším cílem bude prosadit na Odboru 

dopravy a silničního hospodářství Krajského úřadu Karlovarského kraje snížení rychlosti na komunikaci před Základní školou 

v Lubech. 

Sport – chceme se podílet na podpoře volnočasových aktivit dětí a mládeže i dospělých. Budeme aktivně komunikovat 

s fotbalovým klubem o podílu města v jejich spolku, s cílem finančního ohodnocení trenérů, kteří se na úkor svého volného 

času dětem věnují. Smyslem bude zkvalitnění činnosti všech sportovních spolků a podílet se na investicích do jejich 

sportovních stánků a získat tak zájem dětí a mládeže o sport. V neposlední řadě budeme usilovat v rámci dotačních programů 

a spolupráce s ostatními obcemi a Krajským úřadem Karlovarského kraje o vybudování cyklostezek pro cyklisty a bruslaře, kdy 

jako reálné vidíme začít budovat cyklostezku podél silnice na Cheb.  

Kultura – vedle udržovacích investic do městského kulturního domu budeme chtít prosadit i rekonstrukci autoparku, 

v kterém se odehrávají kulturní akce především na jaře a v létě. Proto se budeme podílet na dosavadních kulturních akcích 

města, které se již staly naší tradicí, chceme ale i nadále pomáhat soukromníkům, kteří v letních měsících pořádají hudební 

vystoupení country a rockové muziky. Další naší prioritou bude příprava a organizace oslav k 700. výročí povýšení Lubů na 

město, o jehož historii bychom nechali zpracovat knižní vydání. 

Bezpečnost – aby se v Lubech cítili občané bezpečněji, budeme investovat prostředky do situační prevence, t.z. rozšíříme 

veřejné osvětlení v parku a jiných často využívaných částí města, investujeme veřejné prostředky do kamerového systému 

a jeho moderního softwarového vybavení, budeme řešit nepřizpůsobivé skupiny obyvatel a dodržování veřejného pořádku ve 

městě.   

Spolky – budeme podporovat činnost rybářů, mysliveckých spolků, hasičů, včelařů, golfistů a všech ostatních spolků, které se 

v Lubech angažují. 

Městký úřad – zprůhledníme všechna výběrová řízení a obchodní smlouvy, které vyvěsíme na veřejné internetové stránky 

města. Vyhlásíme výběrové řízení na správu bytového hospodářství a zajistíme kvalitnější, levnější a městem kontrolovanější 

služby v oblasti městských bytů a pronájmu nebytových prostor. Ušetřené prostředky využijeme na rozvoj bydlení a města.  

Naše i vaše společné cíle můžeme lépe realizovat z pozice většiny v zastupitelstvu 

města, volte proto ČSSD jako jeden celek.    
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Vyberte si v knihovně od autorů z různých koutů světa 
Rula Jebbrealová: Miral. (Palestinská spisovatelka) 
Ačkoliv palestinsko-izraelský konflikt hraje v knize důležitou roli, jde v ní především o osobité příběhy 
žen. Autorku zajímají jejich emoce, lásky a přátelství, vztahy s rodiči, utrpení způsobovaná ztrátou 
blízkých. Neuvěřitelně dojímavý příběh, který osvětluje problémy země rozpolcené konfliktem, navíc 
vyprávěný z jedinečné perspektivy mladé dívky. 

Alena Mornštajnová: Slepá mapa. (Česká spisovatelka) 
Anna, Alžběta, Anežka. Tři ženy, tři generace, jedna rodina a mnoho životních zvratů, traumat 
a tajemství. Strhující románový příběh, v němž autorka sleduje nejen životy tří hlavních hrdinek, ale řadu 
dalších postav.  

Arturo Pérez Revérte: Královna jihu. (Španělská spisovatelka) 
Z chudého děvčátka se Teresa vypracovala na šéfku zločinecké organizace. Jenže je trnem v oku jak 
kolumbijské, tak i ruské mafii. Kolem Teresy zůstávají mrtví, navíc se o ni zajímá zvláštní agent DEA 
Rangel. Výměnou za její beztrestnost chce, aby vypovídala v procesu proti mafiánovi Epifaniovi. Právě 
ten jí však kdysi zachránil život – a Teresa ví, že teď o něj nemůže přijít… 

Alá´Al-Aswání: Jakobijánův dům. (Egyptský spisovatel – jeden z nejznámější arabských autorů) 
Román vyšel v Egyptě v roce 2002 a okamžitě vyvolal obrovské pozdvižení, neboť otevřeně zobrazuje 
všechny „neřesti“ moderní egyptské společnosti: korupci, sexuální zneužívání, náboženský extremismus, 
homosexualitu, stejně jako zašlou slávu britské kolonie. 

Frank Schätzing: Nehlučně. (Německý spisovatel) 
Na pozadí kosovského konfliktu vzniká hrůzostrašně reálný scénář, v němž se stírají hranice mezi 
politikou a terorismem. Vidí doktor O´Connor přízraky? Je Kolín nad Rýnem opravdu infikován 
neznámou mocí, a to pár dnů předtím, než se zde sjede světová politická elita na summit G8? O´Connor 
nepolevuje. Skutečně narazí na spiknutí a nebezpečnou zbraň, která by mohla rozpoutat novou studenou 
válku. Ale kdo uvěří muži, jehož zálibou je dělat si ze všech jenom legraci? V děsivé hře na kočku a myš 
se O´Connor snaží zabránit katastrofě. Jenže protivníci jako by byli vždy o krok napřed… 

Tomanová Vlasta. 
 

Zprávy ze zastupitelstva 
Přítomni: pp. Černíková, Hartl, Hrabovská, Kubeš, Tolar, Šulcek, Knapčík, Pavlovský 
Omluven: p. Valovič 

♦ Zastupitelé schválili pronájem nebo propachtování pozemků, p.č. 318/4 (3459 m2) v kat. území Horní Luby 
společnosti Naturland s.r.o. k zemědělské činnosti (všichni pro), části p.č. 2507/4 (cca 72 m2) v kat. území 
Luby I panu Merhoutovi, části p.č. 2507/4 (cca 200 m2) paní Hálové a části p.č. 2507/4 (cca 120 m2) panu 
Josefimu (všichni pro).  
Zastupitelé schválili prodej pozemku p.č. 2960 (2438 m2) v kat. území Luby I panu JUDr. Velekovi (všichni 
pro). Pan Velek požádal o slevu z ceny v Lubech obvyklé, tomu ZM nevyhovělo (všichni proti slevě), pozemek 
mu bude prodán za cenu 70,- Kč/m2. Dále ZM schválilo prodej pozemku p.č. 2123/1 (1460 m2) v kat. území 
Luby I paní Ludmile Schakiesové (všichni pro). Také paní Schakiesová požádala o snížení ceny, zastupitelé to 
však neschválili (všichni proti slevě) a pozemek bude prodán za cenu 70,- Kč/m2.  
Zastupitelstvo města schválilo prodej částí pozemkové parcely č. 985/3 v kat.  území Luby I, o který požádali 
čtyři zájemci. ZM schválilo prodej části p.č. 985/3 o výměře cca 2000 m2 panu Josefovi Pultrovi (všichni  pro), 
části p.č. 985/3 o výměře cca 1000 m2 panu Jiřímu Vodrážkovi mladšímu (všichni pro), části p.č. 985/3 (po 
geometr. oddělení p.č. 985/7) o výměře 314 m2 panu Jiřímu Vodrážkovi staršímu (všichni pro) a části p.č. 
985/3 (po geometr. oddělení p.č. 985/6) o výměře 460 m2 manželům Valovičovým (všichni pro). 

♦ Předseda kontrolního výboru ZM pan Hartl seznámil zastupitelstvo města s výsledky kontroly, které provedl 
kontrolní výbor v měsíci září na bytovém hospodářství. Jednalo se o kontrolu prodeje plechů z rekonstruované 
střechy na panelových domech a kontrolu dluhů na nájemném a službách spojených s pronajímáním bytů. 
Z uvedené kontroly vyplývá, že počet dlužníků roste a dlužnou částku se nedaří vybírat.  
ZM vzalo zprávu kontrolního výboru na vědomí.   


